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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 229 

 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Ημερομηνία:   30.4.2024 και ώρα 16:00 

      Τόπος:             Γραφεία JUWI, Λ. Βουλιαγμένης 569, Αργυρούπολη 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

 

1. Καπέλλος Σωτήρης (HELLENiQ)  

2. Βαρλάμης Δημήτρης (Jinko Solar)  

3. Σηφάκης Νίκος (ΑΕΝΑΟS)  

4. Αθανασίου Αλέξανδρος (Krannich)  

5. Κυριακόπουλος Δημήτρης (Phaethon)  

6. Σαρρής Τάκης (JUWI)  

7. Συμεώνη Σούρσου  

 

Παρέστη ακόμη ο Σύμβουλος Σ. Ψωμάς  

 

Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν όλα τα μέλη του ΔΣ και το 

συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά συζήτηση 

των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 

 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

 

1. Έγκριση πρακτικών προηγούμενου ΔΣ 

2. Μελέτη ανακύκλωσης φωτοβολταϊκών 

3. Θέματα κατανομής ηλεκτρικού χώρου 

4. Μελέτη για zero feed-in 

 

Θέμα 1: Έγκριση πρακτικών προηγούμενου ΔΣ 
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Το Διοικητικό Συμβούλιο, έχοντας λάβει με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο το πρακτικό της προηγούμενης 

συνεδρίασης, το ενέκρινε ως υποβλήθηκε. 

 

Θέμα 2: Μελέτη ανακύκλωσης φωτοβολταϊκών 

 

Σε συνέχεια του προηγούμενου ΔΣ και μετά από το σχολιασμό της μελέτης που εκπονήθηκε, 

αποφασίστηκε, μετά την οριστικοποίηση του κειμένου, να καταθέσει η Ομάδα Ανακύκλωσης στο ΔΣ 

προτάσεις προώθησής της, ώστε οι όποιες ενέργειες να γίνουν υπό την αιγίδα του ΣΕΦ.  

 

Θέμα 3: Θέματα κατανομής ηλεκτρικού χώρου 

 

Με αφορμή δημοσιεύματα για την έγκριση από την αρμόδια επιτροπή μεγάλων έργων ως Στρατηγικών 

Επενδύσεων (από εταιρία μέλος μας), ετέθη θέμα από τον Γραμματέα κ. Σηφάκη (μέσω ηλεκτρονικής 

επιστολής στις 19/4/24 προς τα μέλη ΔΣ) κατά πόσον θα έπρεπε να υπάρξει παρέμβαση για το θέμα 

αυτό. Μετά από συζήτηση και τις σχετικές πληροφορίες που παρασχέθηκαν, δεν φαίνεται πως η 

απόφαση αυτή επηρεάζει την προτεραιοποίηση των εν λόγω επενδύσεων και εφόσον οι ενέργειες που 

έγιναν ήταν σύννομες, δεν τίθεται θέμα περαιτέρω εμπλοκής του ΣΕΦ. Στο συμπέρασμα αυτό 

κατέληξαν τα 6 από τα 7 μέλη του ΔΣ, ενώ δεν συμφώνησε ο κ. Σηφάκης. 

 

Θέμα 4: Μελέτη zero feed-in 

 

Μετά από εκτενή συζήτηση, και προκειμένου να προχωρήσει το θέμα, αποφασίστηκαν τα εξής: 

1. Από την Ομάδα για τον ΔΕΔΔΗΕ και υπό το συντονισμό του κ. Σηφάκη, να προσδιοριστεί το 

ακριβές αντικείμενο της μελέτης, δεδομένου ότι παράλληλα γίνονται διάφορες άλλες ενέργειες 

για την επίλυση του ζητήματος. 

2. Να αναζητηθούν προσφορές για την εκπόνηση της μελέτης. 

3. Να αναζητηθούν χορηγίες από μέλη μας. 

4. Ο Σύνδεσμος θα συνεισφέρει μέχρι ποσού 5.000 € στην εκπόνηση της μελέτης αυτής. 

 

Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

Η επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. θα πραγματοποιηθεί στις 26/6/2024 και ώρα 16:00 στα γραφεία της 

Helleniq Energy, Χειμάρρας 8Α, Μαρούσι.   
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Αθήνα,  30.4.2024 

 

Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

 

Ο Αντιπρόεδρος  ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Ο Γραμματέας ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΑΚΗΣ  

 

Ο Ταμίας  ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  

 

Μέλος   ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  

 

Μέλος   ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΣΥΜΕΩΝΗ  

 


